
 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte med Falu Bridgeklubb 2019-05-14. 
 
Närvarande: 
Gunnar Tunkrans, ordf. 
Hans-Erik Hedström 
Annika Johansson 
Lars Thuresson 
Inger Backlund 
Joyce Fahlstad, sekr. 
 
 
 
Dagordning 
Den utskickade dagordningen godkändes. 
 
Föregående mötesprotokoll  
Protokollet från mötet den 16 mars godkändes utan kommentarer. 
 
Ekonomi 
Kassören informerade om den ekonomiska situationen som för närvarande ligger under 
budget dock inte alarmerande. Överenskommelse gjordes om att kassören framgent 
rapporterar/översänder fördjupad budgetöversikt till ordförande. 
 
Tävlingsprogram - tävlingsadministration   
Mötet gjorde några justeringar och tillägg enligt nedan. För övrigt är alla tävlingar inför 
hösten spikade.  
Onsdagen den 29 maj (dag före Kristi himmelsfärds dag) spelar vi som vanligt. 
Vi behåller barometertävling endast 20 augusti under sommaren. 
Hög/låg tävling spelas vid tre tillfällen under hösten enligt följande: 10 september, 15 oktober 
och 12 november.  
KM Mixed spelas 22 oktober och KM damer 19 november. 
Ordförande skannar och skickar det av ordförande underskrivna tävlingsprogrammet till 
Rogert Deiwall som underlag för höstens brickläggning. 
 
Distriktets årsmöte 
Joyce Fahlstad informerade, i egenskap av representant för Falu BK, i stora drag om 
Dalabridgens årsmöte. Protokoll från årsmötet och det konstituerade mötet finns att läsa i BIT 
under Distrikt/Dalabridgen/Nyheter/Protokoll från Dalabridgens årsmöte/länk. 
 
Enkät Svenska Bridgeförbundet (SBF) 
Efter diskussioner om hur vi skulle förhålla oss till framtida höjningar av årsavgift och 
synpunkter på olika tankar och förslag från förbundet om hur och till vad de ökade intäkterna 
skulle användas i framtiden beslutades att vårt svar är att hålla höjningen så låg som möjligt. 
 



 
 
 
Kurser 
Diskuterades lite löst runt höstens kurs och upplägget samt vilka åtgärder klubben skulle 
kunna vidta för att öka intresset för bridge. 
 
Övriga frågor 
Tidigare förslag om en e-postadress är verkställd och vår adress är falubridge@gmail.com och 
lösenordet är sjuNTsang. Ordförande tog på sig ansvaret till en början att kolla postlådan.  
 
BIT (Bridge informationsteknik) omfattar många delar och Gunbritt Dalmanner och Joyce 
Fahlstad fortsätter att läsa/lära om informationsbiten med Borlänge BK som förebild eftersom  
deras hemsida räknas som en av de bästa. 
 
För närvarande ligger några styrelseprotokoll och våra stadgar på plats liksom styrelsen. 
 
Restaurangchansen som hitintills (10 år) genererat 60 000 i intäkter kommer att omfördelas 
både vad som gäller försäljning och huvudansvar. Klubben kommer att beställa 50 exemplar 
och beställningsunderlag kommer att finnas på klubben. Vid nästa möte kommer beslut att tas 
om kommande hantering. 
 
Med nästa Bridgetidning kommer inbetalningskort med årsavgiften samt information om 
GDPR (General Data Protection Regulation) = Dataskyddsförordningen. 
 
Ansvarsområden avseende förekommande skötsel och underhåll kommer att tas upp på nästa 
styrelsemöte. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Nästa  styrelsemöte blir tisdagen den 27 augusti i bridgelokalen. 
 
 
Vid protokollet: 
 
………………………………………………. 
Joyce Fahlstad, sekr. 
 
Justeras: 
 
………………………………………………. 
Gunnar Tunkrans 
 
 
 

 
 


